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Abstract (en)
[origin: WO2016081961A1] An arrangement of a door (1) for an article of furniture, in particular a folding sliding door, and of a cavity (2), in particular
a well-shaped cavity, for receiving the door (1) for the article of furniture, is disclosed. The arrangement comprises a mechanical drive device (3, 4,
12, 13, 14, 15, 16) for moving the door (1) of the article of furniture between a position in which it is retracted, preferably completely, into the cavity
(2), and a position outside the cavity (2), the drive device (3, 4, 12, 13, 14, 15, 16) being designed to move the door (1) of the article of furniture out
of the preferably completely retracted position inside the cavity (2) to the position outside the cavity.

Abstract (de)
Anordnung aus einer Möbeltüre (1), insbesondere einer Falt-Schiebe-Tür, und einem, insbesondere schachtförmigen, Hohlraum (2) zur Aufnahme
der Möbeltüre (1), wobei die Anordnung eine mechanische Antriebsvorrichtung (3, 4, 12, 13, 14, 15, 16) zur Bewegung der Möbeltüre (1) zwischen
einer, vorzugsweise vollständig, versenkten Stellung im Hohlraum (2) und einer Stellung außerhalb des Hohlraums (2) aufweist, wobei die
Antriebsvorrichtung (3, 4, 12, 13, 14, 15, 16) dazu ausgebildet ist, die Möbeltüre (1) aus der, vorzugsweise vollständig, versenkten Stellung im
Hohlraum (2) in die Stellung außerhalb des Hohlraums zu befördern.
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